
Styrelsemöte i BERIG 2024-05-29 kl:18:00

Dalheiemers Hus
Bechterew/AS Intressegrupp

Kristina Janson KJ, Kerstin Brändén KB, Bertil Magnusson BM,
Anders Karlsson AK, Karin Norqvist KN,.
Suppleanter Ann Nordqvist AN, Maria Widell-Christiansen MW,
Kanslist: Camilla Litsen Hammargren CH

§1. Mötet öppnas
Ordförande öppnar mötet

§2. Justeringsperson väljs
Maria Widell Christiansen

§3. Dagordningen godkänns
OK

§4. Föregående protokoll gås igenom
OK

§5. Ekonomi
Camilla redovisar status
Pluskonto 49432:- med 0% rta
Sparkonto 61715:- med 1,95% rta
Collector Bank216501:- med 3,90% rta
Sport Admin  underskrifter elektroniskt, vi har inte löst detta ännu
Swish är igång, vissa har betalat årsavgifter via Swish, måste skriva in faktura nr när 

det behöver anges. Bäst om de flesta betalar via bankgiro, då Swish 
tar en avgift för varje transaktion 2:-/inbetalning samt 39:-/månad, vi 
räknas som företag. Vi ansökte om Swish för att det är ett smidigt 
sätt att betala, och pengarna kommer direkt in på kontot, t.ex. om vi 
skall värva medlemmar.

§6 Plattformar
Facebook/Hemsidan.

Går in nyheter från Göteborgs stad, Reumatikerförbundet, Vårdförbundet, 
Styrelsemedlemmarna (som har Facebook) uppmanas gå in och se om något mer 
skall läggas till eller tas bort eller förbättras. Värva medlemmar? Tala om vad som 
ingår i medlemskapet, och/eller tala om vad vi gör.

§7 Status ansökningar och bidrag (CH)
VG-regionen - har vi fått.
Förvaltning för funktionsstöd – (f.d. SDN) söker 12/8-6/9 2024 för år 2025.

§8 Bassängträning
Tre grupper på Sahlgrenska och två grupper på Mölndal
Status, Anna, Britta och Nina - alla har sagt ja till att fortsätta under höstterminen.
Sahlgrenska 29/8-12/12
Mölndal 2/9-9/12
Amundön öppnar 1/6

§9. Verksamhet
Planering flytt av kansliet – Vad händer?
Troligtvis i början av 2025. Vi behöver inte göra någonting.
Fallteknik - Camilla har skickat förfrågan till de som höll i kursen, men de har inte svarat.



§10. Rapporter
Berigs broschyrstatus.
OK att lägga ut till bildbyrå de ritade bilderna för att få dem tydliga/re. Bertil tara kontakt 
med bildbyrå och Anders lämnar in bilderna till dem.

§11. Övriga frågor
Vi behöver en högtalarpuck för digitala möten så vi hör vad alla säger runt bordet - Camilla 
ordnar.
Intresseförening - möte 1 gång per termin, uppstyrt med moderator och ”agenda” vilka 
ämnen som kan diskuteras, erfarenhetsutbyte. 
Maria kan ordna guidad tur genom Göteborg som avslutas med fika, där vi också kan 
diskutera/utbyta erfarenheter med varandra. 

§13 Nästa styrelsemöte
28/8 kl 18.00

§14. Mötet avslutas
Ordförande avslutar mötet och önskar alla en skön sommar.

………………………………. …………………………………

Karin Norqvist Sekreterare Maria Widell Christiansen
2024-05-29


